



CONNECTED. PROTECTED. READY.

HÖREN, WAS IHR TEAM ZU SAGEN HAT

Die Fahrerkabine von Land-, Bau- und Forstmaschinen mit Anschluss an das Außenteam: COMHEAD rüstet Ihr Team mit Gehörschutz-Headsets mit eingebautem Sprechfunk aus und integriert das ANCOR Headrest System in diesen Funkkreis. Eine perfekt aufeinander abgestimmte Gesamtlösung, die klare Absprachen ermöglicht und dadurch Missverständnisse vermeidet, Notrufe hörbar macht und zudem viele Laufwege spart. Die Bedienung erfolgt bequem per Push-to-Talk-Fußpedal oder Button am Joystick, ohne Griff zum Funkgerät.



IHRE VORTEILE

- ✓ Klare Absprachen
- ✓ Weniger Laufwege
- ✓ Gesteigerte Produktivität & Sicherheit
- ✓ Zertifizierter Gehörschutz nach EN 352





CONNECTED. PROTECTED. READY.

SAFE COMMUNICATION FOR STRONGER TEAMS

The driver's cab of agricultural, construction and forestry machinery connected to the outside team: COMHEAD equips your team with hearing protection headsets with built-in radio communication and integrates the ANCOR Headrest System into this radio circuit. A perfectly coordinated complete solution that enables clear communication, thereby avoiding misunderstandings, making emergency calls audible and also saving a lot of walking. Operation is convenient via a push-to-talk foot pedal or button on the joystick, without having to reach for the radio.



YOUR BENEFITS

- ✓ Clear communication
- ✓ Less walking
- ✓ Increased productivity & safety
- ✓ Certified hearing protection EN 352

